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De belangenverenigingen uit de Coe-
vering zijn maanden bezig geweest met
het uitdragen van hun standpunten tij-
dens de inspraakavonden (vier in totaal)
over de BOSE, georganiseerd door de
gemeente en het SRE. Ook werd
gebruik gemaakt van de inspraakmoge-
lijkheden tijdens de verschillende com-
missievergaderingen. Hierbij hebben de
verschillende belangenverenigingen
laten horen, waarom zij tegen een weg
langs de oostkant van Geldrop zijn. Ook
werd door hen aangegeven hoe de pro-
blemen van de bereikbaarheid van de
oostkant van Eindhoven opgelost kun-
nen worden. 

Een betere benutting van de bestaande
wegen stond bij iedereen op het lijstje.
Tevens wilden zij het bevorderen van
het openbaar vervoer en het gebruiken
van dynamische verkeersmanagement
systemen promoten. Vanuit belangen-
vereniging 't Goor/Coevering West is
een heel tunnelplan ontworpen.

Volgens Leo le Large is dit de oplossing
voor het verkeer aan de oostkant van
Eindhoven. De weg wordt ondergronds
aangelegd en daardoor is er geen hin-
der voor bewoners en wordt er geen
natuur vernield. De Westerschelde tun-
nel NV heeft berekend dat een dergelij-
ke tunnel aan te leggen is, zonder dat
het de SRE geld kost. Wel moet dan
rondom Eindhoven rekeningrijden wor-
den geïntroduceerd. 

De signalen vanuit de bevolking heeft
de gemeenteraad doen besluiten om
unaniem in te stemmen, tegen een weg
langs de oostkant van Geldrop en voor
het beter benutten van bestaande
wegen en het verbeteren van het open-
baar vervoer. Wel moet er wat gebeuren
aan de doorstroming van het Bogard-
eind. Nu is het wachten, totdat in juni
het SRE een keuze maakt. Elke gemeen-
te heeft zijn eigen standpunt bepaald.

Lees verder op pagina 5
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Tijdens de raadsvergadering van 24 maart j.l. heeft de gemeenteraad
van Geldrop-Mierlo zich unaniem uitgesproken tegen een weg aan de
oostkant van Geldrop. Dit zal in een officieel schrijven aan het SRE
(Samenwerkingsverband Regio Eindhoven) worden medegedeeld. In
juni zal het SRE een keuze maken uit de mogelijke varianten die in de
BOSE-studie zijn beschreven en uitgewerkt. Omdat Eindhoven en
Helmond zich al uitgesproken hebben voor een weg ten oosten van
Geldrop zijn er nog maar een paar kleine gemeenten nodig voor een
meerderheid. We zijn waarschijnlijk nog niet klaar met onze strijd tegen
een weg. Of de provincie en het rijk nog een rol gaan spelen is nog
onbekend. 

Activiteitenin De Dreef

Jeugddisco voor de basisschooljeugd
van groep 4 tot en met groep 8 is er
weer op vrijdag 20 mei. Tussen 19.00
en 21.00 uur kun je weer lekker dansen
op muziek gedraaid door DJ Danuta en
DJ Nicole. Pasje verplicht. Entree: � 1,00
inclusief één consumptie en vol is vol.
Heb je nog geen pasje? Neem dan een
pasfoto en 1 Euro extra mee zodat wij
er een voor jou kunnen maken.

Crazy rollerdisco Vrijdag 13 mei is er
weer een crazy rollerdisco. Tussen 19.00
en 21.00 uur kun je weer lekker skaten
op muziek gedraaid door de Crazy disco
DJ's Eric en Rene. Natuurlijk zullen er
weer diverse skate toestellen staan. De
entree is gratis maar elleboog-, knie- en
polsbescherming zijn verplicht!
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A P O T H E E K
C O E V E R I N G

040 - 286 21 43

040 - 285 70 43

040 - 285 91 15

040 - 286 28 20

040 - 285 40 88

040 - 285 49 53

040 - 285 70 31

040 - 280 11 11

040 - 285 47 07

040 - 285 74 88

040 - 285 34 72 Di. t/m vr. 8.30-17.30, zat. 8.15-16.00
zonder afspraak: 040 - 285 77 54

Coevering 14, Geldrop
040 - 285 60 59

www.denbarbier.nl
040 - 285 17 31

040 - 285 81 20

CCaaffeettaarriiaa  ““DDee  CCooeevveerriinngg””
040 - 286 24 03 040 - 285 54 88

Gratis parkeren op onze ruime parkeerplaatsen. Droog winkelen in ons
overdekt winkelcentrum

040 - 285 40 71

www.winkelcentrum-coevering.nl

040 - 286 71 44

Roel Hulsman
Uw groenteman, voor
al uw groente en fruit



Een  nieuw  padden-
overzet-sseizoen
Sinds aan de Heezer kant
van de Strabrechtseheide-
weg nieuwe padden-
schermen en tunnels zijn
ge-plaatst gaat de pad-
dentrek automatisch. Dat
wil zeggen dat de vrijwil-
ligers van het IVN hier
niet meer elke ochtend
padden over hoeven te
zetten in het paddentrek
seizoen.

Omdat de laatste jaren
ook veel padden de over-
steek wagen aan de
Geldropse kant is daar voor korte tijd
een scherm geplaatst. Verschillende vrij-
willigers waren elke ochtend en avond
bezig om zoveel mogelijk padden veilig
te helpen oversteken. Ondanks deze
extra zorg zijn veel padden het slacht-
offer geworden van het drukke verkeer
op deze weg. Om de automobilisten te
waarschuwen zijn er posters bij manege
Meulendijks opgehangen. Dat dit effect
had was te zien aan de voorzichtige

rijstijl van sommige automobilisten. Die
reden stapvoets om de overstekende
padden op tijd te kunnen ontwijken.
Aan het einde van de paddentrek was
het resultaat van het paddenoverzetten
goed te zien. In alle sloten waren lange
strengen met eitjes te zien. Tegen de tijd
dat u dit wijkblad leest zitten dezelfde
sloten al vol met paddenvisjes. 

Misschien hebben de vrijwilligers vol-
gend jaar weer de handen
vol om deze nieuwe padden
over te zetten. Wie weet kan
de gemeente ervoor zorgen
dat er ook op het Geldropse
gedeelte van de Strabrecht-
seheideweg schermen en
tunnels komen. Dan kijken de
vrijwilligers niet meer aan
tegen tientallen doodgereden
padden. Dat is voor elke vrij-
williger een triest beeld. n

33

In de kasteeltuin kunt u heerlijk wande-
len. Als u dat op zondag doet is een
bezoekje aan de Paardenstal aan te
bevelen. Daar kunt u de IVN tentoon-
stelling "UIT OP BUIT" bekijken. Waarom
jagen dieren, welke "wapens" gebrui-
ken ze en wie jaagt op wie?
U bent welkom op elke zondagmiddag
van 14.00 tot 17.00 uur. Schoolklassen
en andere groepen kunnen eventueel
ook op andere tijden terecht. Neem
hierover contact op met: mevrouw
M.v.d.Sluis, tel. 040-2854681.  n

Speeltuinen  lang-
zaam  hondenvrij

Paddensnoeren

DDooee  TTiipp

Hondenpoep in de buurt van een speel-
tuintje is de schrik van elke moeder.
Voor je het weet komt je kind thuis met
een grote hondendrol aan zijn schoen.
Kinderen en begeleiders van het 't
Anker hebben in een vorig wijkblad al
aandacht gevraagd voor het probleem
rond de school. 
Gelukkig krijgen steeds meer speeltuin-
tjes een omheining met een anti-hon-
denrooster. Hierdoor is de speelplek
hondenpoepvrij. Nu nog de directe
omgeving! De paaltjes staan er en ieder-
een weet waar men de hond mag uitla-
ten. Ook betalen we hondenbelasting.
Nu nog blauw op straat voor de nodige
handhaving. Het is helaas nodig. n

A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

In geval van dienst:
Op zaterdag, zondag en feestdagen van 10.00 uur - 11.30 uur en van 17.00 uur - 18.30 uur
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De woningen aan de Reinout-
laan zijn van oudsher erg voch-
tig. Enkele jaren terug is er met
een drainage bij de Dommel
geprobeerd iets aan te doen.
Zonder al te veel resultaat
helaas. En als bewoner spreek
ik uit ervaring. Het plan tot
renovatie kwam dan ook als
geroepen. De renovatie is in
februari gestart. Dat kan een
ieder, die door de Reinoutlaan
komt, niet ontgaan. En het
moet worden gezegd, het
resultaat ziet er aan de buiten-
kant goed uit. Toch zijn er
bewoners elders in diezelfde
straat voor wie de renovatie te
laat komt.

Sinds mei 2004 woont de familie Elhor
in de Reinoutlaan. De familie, die van
Marokkaanse origine is, is daar vanuit
Zutphen neergestreken. En zij zijn er
inmiddels goed gewend. Maar door
problemen in hun woning is hun tevre-
denheid de laatste flink verminderd.
Vanaf november heeft de familie last
van schimmelplekken in de woning. Dat
schimmel juist in het najaar de kop
opsteekt, is natuurlijk niet zo erg
vreemd. Het najaar is doorgaans de
meest vochtige periode van het jaar,
waarbij je minder gauw een raam open-
zet. Maar hier is meer aan de hand dan
een gewoon vochtprobleem. Het beste
bewijs van de bewuste schimmelvor-
ming is in de slaapkamer te vinden.
Daarom slaapt de familie in de woonka-

mer op een bank, die al enkele keren
aan de onderkant is schoongemaakt.

Vieze stank
Het is alom aanwezig. Bij het openma-
ken van de deurtjes onder de aanrecht
ruik je het al. Zelfs de bak met het
bestek geeft een vieze geur af. Maar
niet alleen die geur is een probleem, de
schimmel trekt ook in alles door dat je er
hebt liggen en hangen. Hoe kunnen
mensen hier leven? Daarom heeft de
familie Elhor contact gezocht met
woningbouwvereniging SWS. De reno-
vatie van hun woning staat echter pas
in september op de planning. En omdat
de problemen niet op een andere
manier snel op te lossen waren, heeft
de familie zich ingeschreven voor een

ander huis. Mogelijk dat zij daar eind dit
jaar kunnen intrekken.

Renovatie
Volgens SWS zullen de vochtproblemen
door de renovatie grotendeels worden
verholpen. Peter Adriaanse, projectlei-
der van SWS, geeft aan hoe de vocht-
problemen aangepakt gaan worden.

w Er komt betere isolatie in de wonin
gen door o.a. de kruipruimtes af te
dichten en door het aanbrengen 
van dubbele beglazing;

w En er worden betere ventilatiemo
gelijkheden, zoals roosters, aange
bracht.

Of de problemen voor iedereen hele-
maal worden opgelost blijft nog even
de vraag. De bewoners kunnen zelf
meewerken aan een vermindering van
het vochtprobleem door de woning
goed te verwarmen en te ook goed te
blijven ventileren. Door de betere isola-
tie en de betere ventilatiemogelijkheden
zal dat na de renovatie eenvoudiger
zijn. Maar de hoge grondwaterstand
onder de woningen blijft op dit
moment een gegeven.

De toekomst
Zwartepieten is iets voor het feest van
Sinterklaas en is ook niet het doel van
deze bijdrage. De bewoners van de
gerenoveerde woningen zullen binnen-
kort de resultaten op het vochtgebied
zelf kunnen ervaren. Hopelijk wordt dit
ruim 30-jarig probleem met de renova-

Schimmelvorming op nummer 159

Een goed advies bij verkoudheid? Een nieuw kleurtje 
in je haar? Of je lekker laten verwennen in onze 
schoonheidssalon?

Het kan allemaal bij DA Drogisterij Coevering.

DA Drogisterij de Coevering
WC Coevering 20-21
5665 GA  GELDROP
040-2855488

IIss  rreennoovvaattiiee  ddee  oopplloossssiinngg??
Aan de buitenkant zie je er niets aan. Het is een woning, gelijkvloers, met een platdak. Voor het huis ligt
een aardig grote tuin met daarnaast een parkeerplaats voor de auto. De woning is gelegen in een rustige
straat waar het leven zijn gangetje gaat. Voorwaarden voor een leven dat naar tevredenheid verloopt. Of
toch niet?
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Vervolg van voorpagina; Gemeenteraad
tegen een weg ten oosten van de
Coevering

Feest met ons mee!

Supervoordelig rijlessen
vanaf 1 januari

Bel: 040-2851843 / 06-24876688 / 06-41184763, www.gervdberkrijles.nl

25 - JARIG JUBILEUM25 - JARIG JUBILEUM252525

Moderne Golf

met airco,

rookvrij

tie nu eens en voorgoed opgelost. Want
het gaat hier niet over één familie, maar
over een hele wijk. Een wijk met bewo-
ners die, zo lang als ze in de wijk
wonen, last hebben van vocht en
schimmel. Bij SWS en de gemeente is de
hoge grondwaterstand en het vocht-
probleem bekend. Tot voor kort zijn er
echter weinig doortastende maatrege-
len genomen. Men liet het een beetje
op zijn beloop. 

Voor familie Elhor komt de renovatie te
laat. Zij hebben gekozen voor een ande-
re woning. Maar hopelijk is de renovatie
voor al die andere bewoners van de
Reinoutlaan wel dé oplossing voor het
vochtprobleem in hun huizen. n

Peter Coolen

Vanuit de wijk hoor je vaak, waar is nu
dat blauw op straat. Al het blauw was
samengebundeld tijdens een controle
op 16 april op de Bosrand. Het zag er
blauw van de agenten. Trailers, papie-
ren, verlichting, alcohol. Alles werd
gecontroleerd. En dan ben je natuurlijk
niet slim als je, veel te jong, met een
brommertje over de stoep komt aange-
scheurd. n

Straks wordt er gestemd voor een oplos-
sing van de bereikbaarheidsproblemen
van de oostkant van Eindhoven. Hoe
die stemming precies gaat uitpakken is
nog onbekend. Wel is naar voren geko-
men dat Eindhoven en Helmond heb-
ben ingestemd met het aanleggen van
een weg langs Geldrop. Beide gemeen-
ten hebben bijna de helft van alle stem-
men in het SRE. Ook is het onduidelijk
of de provincie en het rijk nog een rol
gaan spelen in deze discussie. Ook de
provincie heeft al gereageerd op de
BOSE-studie. De provincie heeft aange-
geven dat:

w De schade aan de natuur erger is 
dan het SRE doet voorkomen; 

w De kosten voor natuurcompensatie
aanzienlijk zijn;

w Sommige zaken helemaal niet 
gecompenseerd kunnen worden;

w De benutting- en tracévarianten 
onvoldoende zijn voor de lange ter-
mijn.

Een mogelijke oplossing die de provin-
cie voorstelt is de verbreding van de
N279. Hierdoor ontstaat er een snelle
verbinding tussen de A67, langs de
Zuid-Willemsvaart naar Den Bosch.
Zoals u ziet zijn we nog niet definitief af
van de weg ten oosten van Geldrop.
Wel hebben we de laatste maanden
onze stem laten horen. In de toekomst
zullen we waarschijnlijk nog wel meer
van ons moeten laten horen. n

Rob Biesters

Gratis  bellen  via
de  PC
Als u in het bezit bent van een kabel-
ADSL aansluiting dan kunt u zonder
veel problemen gratis bellen via uw PC.
Hiervoor hoeft u alleen maar het pro-
gramma Skype te downloaden van
www.skype.com. Met Skype kunt u gra-
tis bellen met andere gebruikers op het
internet. Dat gaat eigenlijk reuze een-
voudig. Zelfs de geluidskwaliteit is
prima. Wel heeft u hiervoor een micro-
foon en koptelefoon nodig. 
Naast het bellen met personen op het
Internet is het ook mogelijk om vanaf de
PC naar vaste telefoons te bellen.
Hiervoor moet u beltegoed bij Skype
kopen. Bellen kost dan 1,7 cent/minuut
binnen Europa en Amerika. In ieder
geval veel goedkoper dan bellen via het
KPN net of mobiel. Buiten Nederland is
het al mogelijk om vanaf een vaste tele-
foon naar een Skype user op het
Internet te bellen. Deze mogelijkheid zal
in de toekomst ook wel in Nederland
worden geintroduceerd.

We hebben het zelf ook eens uitgepro-
beerd. En het werkt. De installatie is
eenvoudig, het registeren als gebruiker
eenvoudig en het bellen simpel. En het
leuke van dit alles is: u probeert het
gewoon eens uit. Bevalt het niet dan
kunt u het programma zonder proble-
men de-installeren. n

Er zijn weer nieuwe foto’s van de
renovatie van de Reinoutlaan op
onze website te bekijken.
Kijk op www.wijkbladcoevering.nl

GGrroottee  PPoolliittiieeccoonnttrroollee

oopp  ddee  BBoossrraanndd
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straat krijgt een nieuwe naam (wethou-
der van Santestraat en wethouder
Jeuckenstraat) en wordt, ter hoogte van
het multi-park, onderbroken. Alleen per
fiets kunt u de oude straat volgen. 

Natuurlijk waren er op deze avond een
groot aantal vragen over de parkeer-
voorzieningen rond de nieuwe wonin-
gen. Vele bewoners hadden het gevoel
dat er straks onvoldoende parkeerplaat-
sen zullen zijn en misschien wel te veel
groen. Wethouder Maasakkers gaf aan

Plannen  park  St.  Cyr  gepresenteerd
Het was druk op de informatieavond over het park St. Cyr. Veel toekomstige bewoners waren komen kijken
naar het plan van de gemeente rond hun huizen. Het was al eens eerder gepresenteerd, maar is intussen op
details aangepast. Zo zijn de kopwoningen vorig jaar geschrapt, waardoor er aanpassingen aan het groen
langs de voormalige J. Carstenszweg moesten worden gedaan.

In een presentatie liet De Heer Gorris
van de gemeente zien dat de bewoners
straks mooi in het groen komen te
wonen. Een aantal oude foto's gaven
aan hoe de situatie vroeger was. Die
foto's lieten vooral een kale aankleding
zien. Voor de toekomst lagen schetsen
klaar. Deze schetsen laten een park zien
dat uit twee delen bestaat. 

Het noord-zuid gedeelte begint in het
zuiden met het huidige veldje aan de J.
van Spilbergenstraat en de W. van
Ruijsbroeckstraat. Dit park wordt een
multi-park. Het wordt enigszins strak
ingericht en er komt een fietspad aan
de kant van de W. van Ruijsbroeckstraat.
Dit fietspad wordt van de rest van het
park afgescheiden door een lage heg.
In het park komen een aantal speeltoe-
stellen en heggen om de doorkijk te ver-
minderen en om de verschillende delen
een eigen sfeer te geven.

Het oost-west park wordt een open
parkbos. Daar loopt ook een fietspad
doorheen. Dit fietspad is niet strak aan-
gelegd, maar golvend. In het midden
van het park komt een mogelijkheid om
gezellig te recreëren in een Franse sfeer.
Hiervoor worden de bomen gebruikt
die nu in depot staan aan de J. van
Spilbergenstraat. Dit gezellige middel-
punt van het park kan worden gebruikt
voor een wijkfeest of gewoon voor een
rustpauze tijdens een fietstocht. Het
fietspad is verboden voor snorfietsen of
brommers. Het open parkbos heeft een
glooiend karakter en daarom ademt dit
park straks een andere sfeer uit dan het

multi-park. In beide gevallen wordt er
gewerkt met bomen en struiken. Vaak
zullen de struiken in bloei staan en een
gezellig sfeerbeeld geven. 

De oude J. Carstenszweg gaat geheel
uit het straatbeeld verdwijnen. Deze

Bel Aroundio op nummer 0800-9001 of kijk op www.aroundio.nl
Aroundio is onderdeel van Securitas, ’s werelds grootste beveiligingsorganisatie.

• Een vakkundig geïnstalleerd draadloos
 alarmsysteem.
• Een beveiligingssticker. 
• De service van de Aroundio-medewerker die u
 adviseert over veiligheid, die de alarmopvolger
 assisteert en patrouilleert in de buurt.

• Permanente monitoring van de meldkamer.
• Opvolging door professionele beveiligings 
 medewerkers.
• Ervoor zorgen dat de woning na inbraak of  
 calamiteiten beveiligd en afgesloten achterblijft
 ook als u er niet bent.
• Géén jaarcontracten met lange opzegtermijnen!

Het volledige servicepakket van Aroundio bestaat uit: 

Aroundio biedt nu als eerste in Nederland een compleet woonhuisbeveiligingssysteem voor minder dan 1 euro per dag!

Een kwalitatief goede beveiliging, met vriendelijke service tegen een betaalbaar bedrag
Voor minder dan 1 euro per dag uw huis beveiligd!
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dat de wijk zal voldoen aan de gemeen-
telijke norm van 1,6. Dat wil zeggen dat
er voor elke woning 1,6 parkeerplaats
wordt aangelegd. 

Een andere vraag ging over de nieuwe
oost-west route voor het verkeer. Omdat
de oude J. Carstenszweg vervalt, is er
op die plaats geen oost-west route
meer. Men is bang dat het verkeer hier-
voor de Columbusstraat en de J. van
Spilbergenstraat gaat gebruiken. 

Hierdoor kan een ge-
vaarlijke situatie ont-
staan voor de school-
jeugd van basisschool
de Regenboog. Wet-
houder Maasakker gaf
aan dat er maatregelen
genomen gaan wor-
den in de gehele Coe-
vering. De wijk wordt
ingericht als een 30

km/u zone. Hij verwacht daarom geen
problemen. Mochten die er wel zijn,
dan moet een en ander nogmaals wor-
den overwogen.

Veel vragen gingen verder over de per-
soonlijke situatie van omwonenden. Of
er nog voldoende zon in de tuinen zou
komen, of de bomen niet te dicht bij de
huizen zouden komen te staan, welke
soort bomen geplaatst gaan worden,
enz. 

Als u de oude foto's nog eens goed
bekijkt wordt het duidelijk dat het nieu-
we park een echte aanwinst gaat wor-
den voor de wijk. Tijdens de bouw en
het inrichten van het park zal onze foto-
graaf, Cor van Dee, dagelijks rondlopen
om alles op de foto vast te leggen. Deze
foto's kunt u bekijken op www.wijk-
bladcoevering.nl. n

Rob Biesters

wethouder stemde men in met het ver-
lenen van het extra krediet. In de raads-
vergadering van 24 maart bekrachtigde
de raad het advies van de commissie.
Het extra krediet wordt verstrekt.

Verschillende partijen lieten wel horen
dat er nu geen ruimte meer was voor
nieuwe tegenvallers. Ook vroeg men de
wethouder scherp te onderhandelen,
zodat de kosten uiteindelijk lager kun-
nen uitvallen. Hiermee was een periode
van onzekerheid afgerond. De nieuwe
Dreef kan volgend jaar mei van start.
n

Bellen mag altijd!
Uw wethouder Bas van den Tillaar,

0492 - 664907 of
fractievoorzitter Frits Crooijmans,

040 - 2856242.

Secretariaat Wim Evers, Laan van Tolkien 39,
Geldrop, 040 - 2851546.

NNiieeuuww::  PPaannoorraammaaffoottoo''ss  vvaann  ddee  CCooeevveerriinngg

We hebben ons assortiment panorama-
foto's van de Coevering uitgebreid. We
wachten op een paar mooie dagen

voor het schieten van nieuwe locaties.
Met bewolkt weer zien die panorama's
er namelijk wat somber uit. U kunt de

foto's bekijken bij onze wijkfoto's op de
pagina van het wijkblad. Daar staan er
nog veel meer. n

Nieuwe  Dreef  open  in  mei  2006
De nieuwe Dreef kan in mei 2006 open. Dat waren de woorden van
Wethouder van den Tillaar tijdens de raadsvergadering van 24 maart.
De raad had net unaniem ingestemd met het extra krediet van 425.000
euro voor een ander en geluidswerend dak voor de nieuwe Dreef. Met
deze toezegging is een eind gekomen aan maanden van discussie.

commissievergadering Openbare Wer-
ken van 7 maart heeft Wethouder van
den Tillaar duidelijk kunnen maken dat
elke van de genoemde alternatieven
vertraging van de revitalisering van het
winkelcentrum met zich mee zou bren-
gen. Door deze verduidelijking van de

De nieuwe Dreef stond de laatste maan-
den regelmatig op de agenda van de
gemeente. Het begon aan het begin
van dit jaar toen een akoestisch onder-
zoek uitwees dat het dak niet voldoen-
de geluiddempend was. Hierdoor
moest er een extra krediet van 425.000
euro aan de gemeenteraad worden ge-
vraagd. 

Een dergelijke beslissing wordt eerst
voorbereid in een commissievergade-
ring. In de vergadering van de commis-
sie Openbare Werken van 24 januari
waren alle partijen voor het verstrekken
van het extra krediet. Groot was de ver-
bazing toen de coalitiepartijen het punt
van de agenda van de raadsvergade-
ring van 17 februari haalden. Zij wilden
een aantal alternatieven onderzoeken,
waaronder het bouwen van een nieu-
we Dreef aan de Mackenziestraat, en
het afbreken van de kerk en op dezelfde
locatie nieuwbouw plaatsen. Tijdens de
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Paul van Lieshout
Mierloseweg 52

5666 KA  Geldrop

Hoog Geldrop 71 • 5663 BC Geldrop
Telefoon 040-280 11 77 • Fax 040-280 11 78

Administratief - Fiscaal & 
Bedrijfseconomisch Advies

een persoonlijke benadering 
tegen concurrerende tarieven...

Bel vrijblijvend 040-280 11 77

GOED en DESKUNDIG
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Eindelijk is het dan zo ver, de
praktijkruimte fysiotherapie in
Medisch centrum de Coevering is
na tien maanden onafgebroken
hakken en boren up to date. Al
was het interieur al in 1992 gere-
noveerd. Ik ben er even een kijkje
gaan nemen. De heer Swinkels,
heeft me een uitgebreide rondlei-
ding en uitleg gegeven.

Hij vertelde mij, dat er nu ook een nieu-
we grotere ruimte voor kinderfysiothe-
rapie is vrijgemaakt, wat heel noodzake-
lijk was. Voldoende bewegen en met
plezier sporten, daar kun je niet vroeg
genoeg mee beginnen. Zeker bij kinde-
ren met gewichtsproblemen.
Voor hen is een programma ontwikkeld
dat wordt gegeven door een gespeciali-
seerde kinderfysiotherapeut. Ook is er
de mogelijkheid voor manuele therapie

Fit-impuls: verantwoord bewegen!
Iedereen weet hoe belangrijk een
goede gezondheid is: gezond zijn maar
ook gezond blijven. Voldoende en ver-
antwoord bewegen is daarbij onont-
beerlijk. Fit- impuls kan u hierbij onder-
steunen, er werken enthousiaste en
gemotiveerde fysiotherapeuten.
Verantwoord bewegen is ons vak. Wij
zijn er ook voor iedereen die gewoon
lekker wil sporten Naast de gewone
sportbegeleiding geven we ook specifie-
ke trainingen aan mensen met langduri-
ge rug- en nekklachten, sportblessures,
RSI, fibromyalgie of artrose. 
Ook senioren hebben de mogelijkheid
om individueel of in een groep te spor-
ten. U kunt uw algemene conditie ver-
beteren, maar u kunt ook specifieke
spiergroepen trainen op kracht en coör-
dinatie. 
Maatwerk begeleiding gebeurt door
deskundige, speciaal daarvoor opgelei-
de fysiotherapeuten. Alle apparatuur
waarmee getraind wordt is computer-
gestuurd. Dit garandeert maatwerk en
veiligheid en geeft u inzicht in uw eigen
prestaties en vorderingen. 
Ook is er een speciaal programma ont-
wikkeld voor mensen met diabetes: de
direct fitmethode. 

2-2 Programma
Dit programma is gericht op personen
met diabetes type 1 of 2. Diabetes kan
niet worden genezen, maar de gevol-
gen kunnen wel worden geminimali-

seerd. De lessen worden gegeven door
een fysiotherapeut, een diabetesver-
pleegkundige, een podotherapeut en
een diëtiste. Het trainingsschema is op
maat. Samen zorgen we ervoor dat uw
conditie verbetert en dat u zich fitter en
energieker gaat voelen. Na verloop van
tijd gaat uw gewicht omlaag of het vet-
percentage vermindert. De duur van dit
programma is 1 jaar.
Daarnaast zijn er programma's voor
mensen met een heup- of knieprothese.
Ook cliënten met gewichtsproblemen,
whiplashklachten, diabetes of ademha-
lingsstoornissen (astma, emfyseem) zijn
van harte welkom.
Er zijn speciale methodes ontwikkeld die
individueel worden afgestemd.
Bijvoorbeeld de Pilates methode, de
Diabetes Direct Fitmethode, zoals al eer-
der vermeld. Of een programma speci-
fiek voor mensen met chronische pijn-
klachten.

Vóór de trainingen beginnen, is er een
uitvoerige intake. Er wordt gekeken
naar uw basisconditie, uw kracht, uw
uithoudingsvermogen, bloeddruk en
longcapaciteit. Ze zetten op een rijtje
wat uw wensen en verwachtingen zijn.
Aan de hand hiervan stellen ze een indi-
vidueel trainingsprogramma samen.
Individueel of in kleine groepjes.
Wanneer u een tijdje aan de gang bent,
kan op uw verzoek een evaluatie van de
vorderingen in kaart gebracht worden.

Leven met chronische pijn
Constant leven met pijn is vreselijk en de

gevolgen zijn immens. Het uitvoeren
van de meest normale alledaagse zaken
kan een opgave zijn.
Het pijnprogramma is speciaal ontwik-
keld door deskundigen op het gebied
van chronische pijn. Het programma is
gericht op het vergroten van inzicht 
in pijn en het verbeteren van het activi-
teiten-niveau. Er komen verschillende
vragen aan de orde als: wat zijn beïn-
vloedende factoren bij chronische pijn?
Hoe kunnen we de gevolgen van de
pijn zo klein mogelijk maken? Samen
bekijken we hoe u het beste om kunt
gaan met langdurige pijn.

Trainingen zijn alleen op afspraak moge-
lijk. Bel voor meer informatie 040 - 280
2916. Ook kunt u ons vinden op de
website: fit-impuls.nl, email: info@fit-
impuls.nl. Het medisch centrum Coe-
vering fysiotherapie is er helemaal klaar
voor om u optimale zorg te bieden.
Zoals de heer Swinkels tegen me zei! We
kunnen er weer 15 jaar tegenaan. n

Marijke Kieft.

Fysiotherapie  in  Medisch  centrum  de
Coevering  in  een  modern  jasje  gestoken

Bent u iemand die graag zijn mening
geeft over het reilen en zeilen in de
Coevering. Dan bent u vast geïnteres-
seerd in ons discussieforum. Hier kunt u
reageren op anderen en zelf nieuwe dis-
cussieonderwerpen aandragen. 
U mag zoveel reageren als u maar wilt.
Wel willen we graag dat u het netjes
houdt. Het forum is niet bedoeld om
iemand te kwetsen of uit te schelden. 
Het forum heeft helaas Engelstalige
knoppen. We werken aan een korte
beschrijving waarmee u zonder proble-
men mee vooruit kunt. 
Veel discussieplezier op www.wijkblad-
coevering.nl. n

WWiijjkkbbllaadd  CCooeevveerriinngg
DDiissccuussssiieeffoorruumm
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De SP komt op voor de belangen van de 
inwoners van Geldrop-Mierlo.

  Maak de SP sterk in Geldrop en Mierlo,
    door voor minimaal € 3,40 per kwartaal lid 
    te worden en mee te kunnen praten, zowel 
  plaatselijk als regionaal en landelijk.

          De SP-hulpdienst houdt elke woensdagavond
     van 19.00 tot 20.00 uur gratis spreekuur in 
gebouw Ander werk, Toernooiveld 10 Geldrop.

SP afdeling Geldrop-Mierlo, p/a Ganzeboom 111, 5662 VC Geldrop
Tel: 040 - 280 0025, E-mail: geldrop-mierlo@sp.nl, Internet: http://geldrop-mierlp.sp.nl

Ook Duurzaam Veilig heeft een dergelij-
ke deadline. De plannen voor de 30-km
in de Coevering zijn dan ook flink door-
gesproken met het Wijkoverleg. Ove-
rigens hebben we al jaren over dat
onderwerp gesproken.

Minder tevreden zijn we over de plan-
nen voor de Revitalisering van het
Winkelcentrum Coevering. We oefenen
al jaren druk uit op de gemeente, opdat
er iets gaat gebeuren. Toch weten we
vaak weinig of staan buiten spel.

De Diftar en de Retourette bij het win-
kelcentrum blijven slepende zaken.
Diftar lijkt beter te gaan, hoewel de
bereikbaarheid van de ondergrondse
containers voor oudere flatbewoners
een punt blijft. De Retourette gaat ten
onder aan haar eigen succes. Een
afdoende oplossing blijft echter achter-
wege.

We hebben ook het hondenprobleem,
compleet met een experiment. Daar
werden externe adviseurs ingeschakeld,
plannen gemaakt en paaltjes gezet. De
belasting werd ingevoerd, maar door
een minimale handhaving bleef het fei-
telijk een probleem.

En dan is er de Geluidswal, die we
graag gerealiseerd zien om het geraas
van de auto's niet meer te horen. Hierbij
denken we sterk aan een stuk onwil
vanuit de gemeente. We hebben over-
leg gehad, maar stuiten steeds op
begrippen als niet noodzakelijk, niet te
realiseren, geen oplossing en dergelijke.

Maar laten we positief denken. De
Groenvoorziening is na jaren van over-
leg goed op gang gekomen en we zijn
blij met een aantal resultaten. Het zoge-
naamde Integraalplan, ook weer ont-
worpen door een extern bureau, wilde
de groenvoorziening onderhoudsluw
maken. Nog nooit zijn er zoveel groen-
werkers zo'n lange tijd werkzaam
geweest in onze plantsoenen. Het resul-
taat mag er zijn.

De Dommeldalcommissie kan ook posi-
tief zijn. Weliswaar is door externe
inbreng minder geld beschikbaar voor
bijvoorbeeld banken, maar begrazing is
een geslaagd project.

Een kritische kanttekening mag weer
geplaatst worden bij de Buurt Preventie.

Zo organiseerde zij onlangs een ont-
moeting met een aantal burgers op het
kasteel van Geldrop, om te horen hoe
het er in de gemeente aan toe ging.
Ondergetekende was daarbij.
Onderwerpen die besproken werden
waren: Geldrop-Mierlo één jaar ge-
trouwd, de toegankelijkheid en het
meebeslissen. Vijfentwintig inwoners,
vertegenwoordigers van verenigingen,
winkeliers en enkele burgers op per-
soonlijke titel, waren aanwezig en zij
bespraken de thema's in een kring,
samen met de burgemeester. 
Het gesprek was voor het merendeel
positief, vooral naar de burgemeester
toe, maar er waren ook kritische gelui-
den. Het niet afzien van de plannen
voor een nieuw gemeentehuis werd
door meerderen naar voren gebracht.
Mevrouw Donders verdedigde de nood-
zaak met klem. Zij kondigde aan bij de
bewoners daar meer duidelijkheid over
te geven. De vaak slechte bereikbaar-
heid van de Sociale Dienst was even-
eens een punt van zorg. Ook de klacht
over de vele plannen die wel een aanzet
krijgen, maar vaak geen vervolg, kwam
aan de orde. 
Het moet worden gezegd dat de burge-
meester de vragenstellers wel flink van
repliek diende. 

Wijkoverleg Coevering 2000 heeft zich-
zelf bij mevrouw Donders uitgenodigd.
Het wijkoverleg herkent in de boven-
staande punten van kritiek haar eigen
vragen. Binnenkort gaan de leden van
Coevering 2000 naar de ontmoeting

met de burgemeester. Daar zullen ook
de wethouders bij aanwezig zijn.
Daar willen we het beleid van de
gemeente Geldrop-Mierlo aan de orde
stellen. Veel wordt besproken en op de
agenda gezet, dat is zeker waar. Het
vervolg is echter vaak afwezig of zo
traag dat je als belangstellende burger,
en vooral als vertegenwoordiger van
een groot aantal bewoners, de moed
verliest. Je vraagt je af of er nog iets van
komt. 

Het pijnlijke punt dat er vermoedens
zijn dat ambtenaren in sommige zaken
het beleid niet ondersteunen willen we
ook uitspreken. Verder is een punt van
kritiek de vaak kostbare inzet van exter-
ne bureaus. 
Zonder in detail te treden hebben we
een aantal voorbeelden die zich laten
groeperen in verschillende soorten van
aanpak.

Wanneer er een deadline is verbonden
aan de plannen, blijkt dat de zaak snel-
ler wordt afgerond. We denken bijvoor-
beeld aan de uiteindelijke beslissing
over de Boseplannen door de gemeen-
te. Donderdag 31 maart was de slui-
tingsdatum voor de inspraak. 
Coevering 50 heeft zich samen met de
OOGN geweldig ingespannen voor de
Benuttingsvariant. Daarnaast was er de
intensieve inzet van 't Goor / Coevering
West voor een tunneltracé. In de formu-
lering van de gemeenteraad was de
inbreng van de beide groepen duidelijk
aanwezig.

Op  de  koffie  bij  mevrouw  de  Burgemeester
Het mag voor iedereen duidelijk zijn. Mevrouw M. Donders is sinds een
half jaar onze nieuwe burgemeester. Een vrouw die zich inzet voor onze
gemeente Geldrop-Mierlo. Zij wil dan ook overal actief bij betrokken
zijn. Wekelijks zijn er wel artikelen over haar te lezen of zijn er foto's
van haar te zien, die duidelijk maken dat zij met van alles bezig is.

Ingezonden



geboren. John werd aangetrokken als
dansleraar en Elly, zijn echtgenote,
danste achterin mee om steun te geven
als we in de dans een halve slag draai-
den. (Op dat moment stond zij voor de
groep). Het ledenaantal groeide
gestaag, maar er waren ook geregeld
afvallers. Je moet niet vergeten dat het
een clubje van 50 plussers is. Hier en
daar komt er wel eens een mankement-
je om de hoek kijken. Na vijf jaar is er
wel wat verloop geweest. Otto Mennen
is ons jammer genoeg ontvallen, John
en Elly geven 's woensdags geen les
meer. Dat neemt niet weg dat wij als
club iedere woensdagmiddag oefenen
in de Dreef.

Nu leren wij onder leiding van Thea
Ottenheim ongeveer om de twee
weken een nieuwe dans. De overige tijd
herhalen wij de geleerde dansen.
Iedereen beleeft lol aan deze middag,
want dansen is niet alleen leuk. Het is
ook nog een keertje goed voor je. Het
voordeel van country dansen is dat je
als single gewoon lekker mee kunt
doen. Je hebt n.l geen vaste partner
nodig. Je ziet het wel eens. Je denkt
dan: Dat kan ik niet, dat is veel te moei-
lijk voor mij.
Dat is natuurlijk niet waar! Hoe hebben
wij anders zo'n 80 dansen onder de
knie gekregen? Door gezellig samen
ongedwongen bezig te zijn. .

Bent u nieuwsgierig geworden? Kom
dan eens gezellig op een woensdag-
middag tussen 14.00 uur en 16.00 uur
naar de Dreef en kijk eens onder het
genot van een kopje koffie, of iets
anders, waar wij als 50 plussers mee
bezig zijn. 
Voor meer informatie kunt u altijd
terecht bij een van ons. De meesten
wonen zelfs in de Coevering, t.w. Guus
Kurvers, tel. 040-285255L, Ieanne
Sanders, tel. 040-2856373 of Sonja
Hoogeveen, tel 040-2831278. n

Daar zijn velen goed mee bezig, maar
een helder, eenduidig beleid kunnen de
bewoners vanuit de gemeente niet ont-
dekken. De gemeente benadert kenne-
lijk liever aparte afdelingen dan een
regeling voor bijvoorbeeld de hele
Coevering.

Tot slot. Het water staat ons niet echt
aan de lippen. Wateroverlast in kruip-
ruimtes, speelveldjes, tuinen en dergelij-
ke is echter al een oud probleem in som-
mige wijken van de Coevering. Ook
daar is Arcadis als extern bureau bezig
met kostbare rapporten. Wij voeren
overleg in klankbordwerkgroepen met
hen. We wachten op het vervolg. Het
lijkt mogelijk, maar ook hier is het weer
een traag verhaal.

Kortom: naast positieve zaken is er vaak
overbodig overleg, dat op niets uit-
loopt. Er zijn veel externe adviezen, die
kostbaar zijn. Het beleid is niet altijd dui-
delijk.
Ondanks dat, zal de koffie bij mevrouw
de Burgemeester ons goed smaken. We
hopen dat het haar ook smaakt.

Leo Le Large, lid Wijkoverleg
Coevering 2000
n.v.d.r.: Het “koffie’gesprek tussen de
Burgemeester en Wijkoverleg Coe-
vering 2000 heeft inmiddels op 12 april
plaatsgevonden. In onze volgende edi-
tie zullen we u hierover nader informe-
ren.
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Eindhoven e.o) in 'De DREEF' te
Geldrop een demonstratie Country
Dansen gegeven door John en Elly van
dansschool 'Van der Putten' uit
Helmond.
Hierbij waren ook twee zeer actieve
leden van de PVGE aanwezig, t.w. Otto
Mennen en Ben Schreppers. Zij filoso-
feerden: Als wij toch eens zo'n clubje
konden vormen uit onze leden, dan zou
dat toch geweldig zijn. Welnu, op dat
moment is de club 'the Country Jewels'

ROB GELSING
W.C. Coevering 25
5665 GA Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88

Hoog Geldrop 49 - Geldrop - Tel. 040-2862577

Verf - behang - wandafwerking

Zo'n 5 jaar geleden werd er na afloop
van de jaarvergadering van de PVGE
(Philips Vereniging Gepensioneerden

TThhee  CCoouunnttrryy  JJeewweellss
GGeellddrroopp  vviieerrtt  eeeerrssttee
lluussttrruumm



Wij bieden u ongeveer 10.000 vierkan-
te meter speelplezier voor jong en oud
met veel speeltoestellen en een peu-
ter/kleuterhoek met een zwembadje. In
ons winkeltje verkopen wij diverse alco-
holvrije drankjes en versnaperingen. Er
is een terras, een picknicktafel, een
groot gazon en er zijn bankjes

Het is mogelijk de verjaardag van uw
kind of een andere feestelijke gelegen-
heid te vieren in de speeltuin.
U kunt bijvoorbeeld 'De Viking' bezoe-
ken tijdens een rustpauze in een fiets-
tocht.
Ook georganiseerde groepen, zoals de
Scouting en scholen, zijn van harte wel-
kom.
Indien u van één van deze mogelijkhe-

den gebruik wilt maken kunt u telefo-
nisch contact opnemen.
Wij hopen u graag eens te ontmoeten
in onze speeltuin.

TEVENS ZIJN WIJ OP ZOEK NAAR
VRIJWILLIGERS, DIE ONS WILLEN
MEEHELPEN HET WINKELTJE EN
DE SPEELTUIN OPEN EN SCHOON
TE HOUDEN

Ons adres: Speeltuinpad 2, 5666 TD te
Geldrop.
Tel. 040-2863845 of 06-22565538.
E-mail: speeltuin.deviking@hetnet.nl
Website: www.geocities.com/speeltuin-
deviking. n

Karten
Met kerstmis kreeg ik en mijn vrienden
vier cadeaubonnen om kartlessen te
gaan nemen. Eerst dacht ik dat ik er niks
van kon. Maar al snel werd ik 1ste en
nog een keer. Zo ging het elke zondag
weer. We kregen natuurlijk wel steeds
instructies over de dingen die fout gin-
gen en dat was ook wel leerzaam. Je
leerde vanalles over verschillende vlag-
gen en lichten. En ook hoe je in de kart
moet zitten en het rijden van de ideale
lijn. Dat betekend dat je de bochten van
buiten naar binnen neemt en niet
andersom.

Het was gepland dat we ongeveer ¾
lessen nodig hadden, maar dat viel toch
wel tegen. Want er valt natuurlijk altijd
wel iets te verbeteren. Terwijl ik dit
schrijf heb ik net mijn kartlicentie bin-

nen. Maar mijn twee vrienden moesten
nog een les nemen en ik ga dan
gewoon mee. In sommige kartcentrums
mag je gewoon altijd rijden maar dat
vind ik wel een beetje stom. Het is
namelijk best gevaarlijk als je voor de
eerste keer gewoon met andere rijdt en
er niks wordt uitgelegd. Dat mag niet bij
alle kartcentrums en ook niet bij de
onze. Ik denk niet dat ik er echt een
sport van wil maken, want het is best
duur en het lijkt mij ook niet leuk als ik
elk weekend ga karten.  n

Merijn van Wanroij

jeugd rubriek
Merijn van Wanroij,
14 jaar, geeft iedere
maand zijn mening
over een (actueel)
onderwerp.

Vraagt een slimme man aan een andere
slimme man:
'Is wit een kleur?'
'Ja.'
'Is zwart ook een kleur?'
'Ja.'
'Oh,' zegt de slimme man tegen de
andere slimme man,
'heb ik toch een kleurentelevisie.'

Boer tegen een collega: 'Mijn kippen

leggen tegenwoordig twee keer zoveel
eieren als vroeger.' Vraagt de collega:
'Hoe heb je dat klaargespeeld?' 
'Ik heb een grote spiegel in het kippen-
hok gezet. Als een kip dan een ei legt en
achterom in de spiegel kijkt, dan denkt
ze dat een andere kip dat ei heeft
gelegd. Vervolgens wordt ze jaloers en
legt er nog één.'

'Kent u onze eigen slakken?' vraagt de
ober aan de gast.
'Zeker,' zegt de gast. 'Vorige keer ben ik
zelfs door één van hen bediend.'

Hoe komt het dat als je iets kwijt bent
en gaat zoeken, je dan altijd op de laat-
ste plaats het voorwerp vindt dat je aan
het zoeken bent? n

Dennis Biesters

Dennis’

Moppentrommel

12

Speeltuin De Viking
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Basisschool de Bron
bestaat dit  schooljaar
tien jaar. Reden te meer
om met Lya Haezer, de
schoolleider in gesprek
te gaan.

Dat er in april een groot
feest gevierd zal worden
mag duidelijk zijn. Ik blik met
Lya even terug naar 1995,
het jaar waarin zij de leiding
kreeg over de Bron. En
natuurlijk praten we over de
plannen voor het komende
feest, onder het thema: "Film en theater,
alle dagen feest". 

Profiel
De Bron is tien jaar geleden uit een
samenvoeging van 2 Protestants
Christelijke Basisscholen in Geldrop ont-
staan. 
De Bron is een school met ongeveer
140 leerlingen en 10 leerkrachten.  Een
school, waar kinderen, leerkrachten en
ouders elkaar kennen.
"Op onze school staat het kind cen-
traal.", vertelt Lya. "De betrokkenheid
van de kinderen is bij ons erg belangrijk.
We willen graag dat zowel de kinderen
als de ouders het gevoel hebben dat,
waar nodig, zij onze volledige aandacht
krijgen. Wat de Bron wil uitdragen is
respect hebben voor elkaar. Ieder kind is
uniek. We zien graag dat kinderen
elkaar respecteren zoals ze zijn. Elk kind
ontwikkelt zich op zijn of haar eigen
manier en in zijn of haar eigen tempo.
Daar houden wij rekening mee door

goed naar de kinderen te kijken. We
hebben natuurlijk ook een fijn team met
goede leerkrachten, die daaraan mee-
werken."

Saamhorigheid
De Bron is een protestants christelijke
school. De kinderen horen de verhalen
uit de Bijbel. Iedere vrijdag sluiten kin-
deren, ouders en team de week met
een weekviering. Tijdens deze viering
beelden de kinderen de Bijbelverhalen
uit, die de voorgaande week zijn ver-
teld. Bij deze viering zijn de ouders van
de organiserende groep welkom. Dat
gevoel van saamhorigheid is voor de
Bron belangrijk. Het is een mooie afslui-
ting van de week en een prettig gevoel
om het weekend in te gaan.

Het feest
"Het is ontzettend leuk om te zien hoe
enthousiast er wordt gewerkt en mee-
gedacht om het feest tot een succes te
maken. We zijn er de laatste weken heel

jeugdrubriek

Winkelcentrum Coevering 6
5665 GA  Geldrop
Tel.: 040-2857754
Fax: 040-2857754

• 10-knippenkaart, u krijgt korting
• air-conditioned
• haarverlenging - extensions
• zonder afspraak
• woensdag en donderdag 65+ 10% korting
• specialisten in dames knippen en haarkleuren
• er werken in onze kapsalon nog echte herenkapper(sters)
• voor iedere klant staat de koffie klaar

Tien jaar een Bron van vreugde

NIEUW
SCHRIJFTALENT

GEZOCHT
Vanaf het begin van dit jaar ont-
vangt u elke maand een lekker dik
Wijkblad in de bus. Elke maand
weer een hele klus voor de redac-
tie van het Wijkblad. Daarom zou-
den we graag iemand verwelko-
men die de redactie wil versterken.
Het de bedoeling dat je ongeveer
één keer per maand één of meer-
dere stukjes schrijft voor het
Wijkblad. 

Ook zijn we op zoek naar iemand
die kan ondersteunen bij het corri-
geren van het Wijkblad. Een goe-
de kennis van de Nederlandse taal
is hierbij van belang. 

Als je interesse hebt stuur dan een
mailtje naar:
wijkbladcoevering@hetnet.nl
of bel even naar 2867206.

erg mee bezig en er komen steeds meer
ideëen. Ik kan je garanderen dat het
een geweldig feest gaat worden. De
organisatie van de feestweek ligt bij de
lustrumcommissie, bestaande uit vier
ouders en twee leerkrachten. Het net-
werk wat ze hebben komt nu zo goed
van pas. "Het is fantastisch om te zien
hoe er steeds meer naar boven komt
borrelen om het thema tot in de puntjes
uit te bouwen", lacht Lya.
Elke dag is er een groepsactiviteit. Ook
staat er een sport-/spellendag op het
programma en gaat de hele school een
dagje naar de Efteling.
De opening van de feestelijkheden is
gestart op 14 april en de afsluiting is op
28 april. Op deze dag presenteren alle
groepen zich tijdens een heuse ten-
toonstelling.
Ik wens alle mensen die verbonden zijn
aan de Bron een waanzinnige tijd toe
op deze bijzonder sympathieke school!
n

Pearl Bakermans
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Toen de Coevering werd gebouwd, was
Leo druk bezig met het trekken van lei-
dingen. Als elektricien heeft hij gewerkt
in de terrasflats en in de flat aan de
Ritsaartlaan. Tussendoor was er nog tijd
om als invalkracht te werken bij een
tabaks- en lectuurwinkel in Eindhoven.
Die invalbeurt beviel de eigenaar zo
goed dat hij Leo vroeg om één van zijn
winkels te gaan bemannen. Die kans liet
Leo niet lopen en zodoende kwam hij in
1980 te werken in winkelcentrum De
Coevering, in een kleine winkel waar nu
de outlet shop is gevestigd. 
In 1988 wilde de eigenaar van zijn win-
kels af en werden deze verkocht aan de
filiaalleiders. Daarmee werd Leo zelf-
standig ondernemer. Het oude pand
was aan de krappe kant en daarom
werd gekeken of het naastliggende
AMRO kantoor niet kon worden
gekocht.  Daar zat echter een concur-
rentiebeding op. Leo had ook een PTT
postagentschap en daarom ging dit
plan niet door. 
Intussen was men de eerste revitalise-
ring aan het voorbereiden. In dit plan
zou Primera de buurman van Cafetaria
Coevering worden. Maar toen Wim de
Zeeuw er mee wilde stoppen was zijn
winkel een prima locatie voor de 'nieu-
we Primera'. In het oude pand was
maar 45 vierkante meter winkelruimte
beschikbaar, in het nieuwe pand onge-
veer vier keer zo veel. Op deze plaats zit
Leo nu nog steeds met veel plezier. Er is
voldoende plaats voor zijn assortiment
dat bestaat uit: rookwaren, lectuur,
wenskaarten, kantoorartikelen, een digi-
tale fotoservice, het PTT servicepunt en

een stomerij. 'Een echte gemakswin-
kel,' noemt Leo dat. We hebben het
kort over de huidige revitalisering
van het winkelcentrum. Leo heeft
samen met Jos Eikelhof nog de eer-
ste gesprekken gevoerd met wet-
houder Van Bussel. Intussen is dat al
weer lang geleden. Hij heeft het
revitaliseringstokje overgeven aan
anderen binnen het winkelcentrum.
Ook in zijn ogen gaat het allemaal
niet snel. De afgelopen 25 jaar is het
winkelcentrum veranderd in sfeer.

'Vroeger was het meer een grote fami-
lie,' vertelt hij. ' Nu komt er langzaam
een nieuwe generatie winkeliers. Die
zijn meer zakelijk.'
Natuurlijk gaat het gesprek ook over zijn
handicap, die hij anderhalf jaar geleden
heeft opgelopen door een infectie. 'Het
gaat gestaag vooruit, maar nooit snel
genoeg. Ik kijk echter vooruit en niet
achteruit. Ik wil dat alle mogelijkheden
benut zijn' oppert hij positief. 'Kijken
wat wel kan, in plaats van jezelf focus-
sen op wat niet kan.' Hij blijft ook niet
thuiszitten en komt zeer regelmatig in
het winkelcentrum. De steun van de
klanten en wijkbewoners hebben hem
veel kracht gegeven tijdens zijn revali-
datie. Leo wil bewust onder de mensen
komen, ondanks dat in het begin voor
hem, als ook voor anderen, moeilijk
was. Over enige tijd hoopt hij een aan-
tal uren in de zaak te kunnen werken.
Nu zorgt zijn vrouw ervoor dat alles
prima draait.
Zelfs op de vroege zaterdagochtend is
het druk bij Primera. Vele schieten Leo
even aan om te vragen hoe het gaat.
Dat is de kracht van een winkel als
Primera. Door de sfeer komen veel men-
sen vanuit het hele dorp. 'Je moet elke
dag lachend aanwezig zijn,' zegt Leo,
'maar dat gaat eigenlijk vanzelf. Je
bouwt op deze manier vanzelf een rela-
tie met je klanten op.' Zijn doktor zei
eens: 'Werk jij in een tabakszaak? Je
bent dan net een maatschappelijk wer-
ker.' Waar het om draait is het contact
met de klanten. En dat contact is er
zeker, al 25 jaar. n

Rob Biesters

PPrriimmeerraa  vviieerrtt  zziillvveerreenn  jjuubbiilleeuumm
Het is precies 25 jaar geleden dat Leo Hendriks als filiaalhouder een
tabaks- en lectuurshop in het winkelcentrum begon. In die 25 jaar is hij
een vertrouwd gezicht geworden in het winkelcentrum. Veel mensen
maken even een praatje met hem, als we midden in de winkel bijpraten
over de afgelopen 25 jaar en over de toekomst. Dit jaar wordt een feest-
jaar bij Primera. De winkel heeft door Geldrop knipvellen verspreid met
daarop voordeelbonnen. Ook is er een speciale actie met moederdag.
Nu eerst even terug in de tijd.

Leo Hendriks met zijn vrouw Corrie

Hebt u dat ook, dat u lekker incognito
over straat flaneert. Zo'n gevoel dat je
even onzichtbaar bent voor iedere
bekende. En dan sta je een week later
in het wijkblad. Geheel onverwacht,
niet op gerekend. Na het eerste tele-
foontje van een bekende die zegt "zeg
je staat in het wijkblad" ren je naar de
deur om het nieuwe exemplaar uit de
bus te vissen. Na wat geblader zie je
jezelf in het groot terug. Liep je net
langs een leuke bouwlocatie waar onze
fotograaf zijn plaatjes aan het knippen
was. Na het tiende telefoontje begin je
echt te balen. Heel de Coevering heeft
je net herkent en dat per telefoon door-
gegeven.
Het leven kan soms zuur zijn. Dat van
onze fotograven ook. Kijk bij ons knip-
pen ze graag stapels wijkfoto's met hier
en daar een mens erop. Anders krijgen
buitenstaanders het idee dat het hier
alleen gaat om gebouwen, dat de
Coevering een lege wijk is waar bijna
niemand de straat op durft. Dus wach-
ten wij meestal totdat er een klutje men-
sen voor de lens langs sloft. Dan is er
leven in de brouwerij. We willen later
ook niet alle gezichten voorzien van een
grijs vlakje. Denken de buitenstaanders
dat er alleen zombies in de Coevering
wonen. En zo ziet u onze problemen. 
Wijkbladen uit de handel halen lukt ons
niet. Wij verkopen onze wijkbladen ook
niet in de handel. Die worden netjes
deur aan deur bezorgd. Wij gaan ook
niet een week later langs de deuren om
al die wijkbladen weer op te halen. Als
u dus erg herkenbaar in het Wijkblad
staat, en dat liever anders had gezien,
dan is het gewoon pech gehad. Mocht
u uzelf op de website terugvinden dan
heeft u meer kans op een spoedige ver-
wijdering. Een mailtje of boos telefoon-
tje is genoeg. U ziet onze service is
behoorlijk flexibel. 

Als u daarnaast graag in het wijkblad
wil maar nooit eens per ongeluk
geknipt wordt moet u ons ook bellen.
Dan zetten we dat gewoon in scène.
Wij staan dan net toevallig klaar terwijl
u zeer toevallig langskomt. Als u dat dan
doet met de buurvrouw/buurman in de
arm is dat een prima opmaat voor het
nodige geroddel. Alles kan geregeld
worden. Ik hoor het wel als u aan de
beurt bent. n

Flierefluiter

OOnnggeewweennsstt
oopp  ddee  ffoottoo
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Van zijn jonge jaren is heel weinig
bekend. En datgene dat bekend is, zijn
slechts veronderstellingen. Hij zou in
1584 in Londen zijn geboren en van
gewone komaf zijn. Door hard werken
en veel doorzettingsvermogen zou
William Baffin zich opgewerkt hebben.
Hij werd zeevaarder en cartograaf
(iemand die land-en zeekaarten tekent).

William Baffin deed voor het eerst van
zich spreken in 1612. Met het schip
'Patience' ondernam hij met James Hall

een reis naar West-Groenland. Het doel
was om de noordwestelijke doorvaart
boven Canada te vinden. Maar de reis
verliep anders dan gepland. De reis mis-
lukte doordat James Hall sneuvelde na
een treffen met de lokale bevolking, de
Eskimo's. Baffin werd gedwongen huis-
waarts te keren.

Na de vergeefse tocht om de doorgang
ten noorden van Canada te vinden,

nam William Baffin gedurende drie jaar
deel aan de walvisvaart. Juist in deze
tijd was de walvisvaart sterk in opkomst.
Tijdens een tocht bij Spitsbergen (een
eilandengroep ten noorden van
Noorwegen) ontdekte Baffin dat er tus-
sen deze eilandengroep en Groenland
geen land lag. Hij deed hier echter niets
mee.

In 1615 namelijk, deed William Baffin
een hernieuwde poging om de noord-
westelijke doorvaart boven Canada te

vinden met het schip de 'Discovery',
dat onder leiding van Robert Bylot
stond. De reis ging onvermijdelijk
weer langs de zuidpunt van
Groenland en Baffineiland (dat naar
hem is vernoemd). Vervolgens voer
men door de Hudsonstraat. Baffin
concludeerde terecht dat daar van-
daan geen westwaartse zeeroute
bestond, die naar een noordwestelij-
ke doorvaart zou leiden. Gedurende
deze reis deed Baffin een aantal

metingen, die zeker voor zijn tijd heel
nauwkeurig waren. Deze metingen
waren van belang doordat hiermee de
route, die de 'Discovery' had gevaren,
werd vastgelegd.

Een jaar later ondernamen Robert Bylot
en William Baffin met hetzelfde schip
een tweede reis, die hen weer naar
Groenland bracht. Nu voer men echter
langs de westkust van het immense

Herkomst  straatnamen
Coevering:  William  Baffin
In de zeventiende eeuw, de eeuw waarin de Republiek der Nederlanden
haar Gouden Eeuw beleefde, was de wereld nog lang niet in kaart
gebracht. Amerika was dan weliswaar ontdekt, maar het gebied ten
noorden ervan en dan met name de doorgang in westelijke richting,
bleef de mens bezighouden. Dat gold ook voor William Baffin, die een
aantal expedities ondernam om dit te onderzoeken. William Baffin als sigarenmerk

Hypotheken
- woningaankoop
- verbouwingsplannen
- lagere maandlasten...

Pensioenen en Financieringen

George Kieft
Waleweinlaan 199, 5665 CJ  Geldrop
tel. 040 - 2858559, fax 040 - 2342780

Verzekeringen
- woonpakketten (met korting)
- auto’s & oldtimers
- zorgverzekeringen...

eiland door de Straat van Davis. Deze
route was vernoemd naar John Davis,
die eerder deze route had gevaren. Met
de 'Discovery' werd 300 kilometer ver-
der noordwaarts gevaren dan Davis had
gedaan. Baffin kwam daarbij tot de con-
clusie dat er ook geen noordwestelijke
doorvaart via deze route bestond.
Dit zorgde ervoor dat gedurende 236
jaar geen nieuwe pogingen werden
ondernomen om deze bewering op
juistheid te onderzoeken.

William Baffin
trad, na zijn laat-
ste reis om de
noordwestelijke
doorvaart te vin-
den, in dienst
van de Oost
India Compag-
nie. De Oost
India Compagnie
ondernam reizen naar Azië en het
Midden-Oosten. Tijdens één van die rei-
zen, die tot doel had de Portugezen te
verdrijven bij de plaats Ormuz in de
Perzische Golf, sneuvelde Baffin in
1622. n

Peter Coolen

Kijk op www.wijkbladcoevering.nl voor
alle artikelen “Herkomst Straatnamen
Coevering“ uit voorgaande wijkbladen.

Een roos vernoemd
naar William Baffin
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HHoorreenn,,  zziieenn
eenn  nniieett  lluuiissttee-
rreenn  ((2244))
Van het avontuur met die logee ben ik
dood ziek geworden. Zo ziek dat alles er
van voren en van achter uitkwam. Met
lichte dwang werd ik, onder begelei-
ding van twee bazen, vervoerd naar de

dieren arts. Viel ik nog om ook tijdens
de rit, ja hoor eens, ik was te ziek om
ook nog op te letten bij de bochten. Al
daar aangekomen mocht ik even wach-
ten in de wachtkamer en onrustig dat ik
was. Even dacht ik dat ik niet meer naar
binnen hoefde, want een der bazen
nam me mee naar buiten. Een wande-
ling noemen ze dat. Nee, dat was een
kort stukkie lopen om te proberen of ik
nog wat moest. Wel op dat moment
niet, maar zodra ik weer binnen was in
de wachtkamer wel. Een beetje van die
slappe derrie pleurde ik daar neer, blij
dat ze waren. Zoals het bazen betaamt
ruimde ze het netjes op. En toen mocht
ik naar binnen. Die dieren dokter is een
aardige man, zolang hij zijn handen
thuis houdt. Natuurlijk deed hij dat niet
en stond me toch een partijtje in mijn
lendenen te knijpen. Bijna was ik weg
gelopen, maar helaas de deur was
dicht. Na een prik en een doosje pillen
kon mijn baas zijn geldbuidel trekken.
Een weekje twee maal daags een pille-
tje en de darmstoring zou over moeten
zijn.

Tijdens de terug rit bleef ik mooi zitten,
zou die prik al geholpen hebben? Thuis
kreeg ik de eerste pil, verbakt in een
brokje. Hé sufferds, doe gewoon geef
mij die pil zomaar en het brokje erna!
Dat is veel eenvoudiger. Jullie weten
toch dat ik een alles eter ben? Ja, ik
begin alweer zin in springen naar de
katten te krijgen, dus ik knap alweer aar-
dig op. Cleo als je dit leest het was jou
schuld niet hoor. Ik had heerlijk staan te
vreten bij de terrasflat waar ze geen
honden willen hebben, maar waar ze
wel van alles en nog wat "lekkers" op
het gras gooien. Tomaat, komkommer,
kip, brood, etc. Zie daar dan maar eens
weg te blijven als je een paar meter ver-
derop los mag lopen. Wij hebben onze
neuzen niet voor niets. n

Zar Blok

In de nacht van 15 april is er, in een ach-
tertuin aan de Bosrand, een conifeer in
brand gestoken. De brandweer was
snel ter plaatse en had weinig moeite
met het blussen van de brand.
Ook vorig jaar zijn er een aantal conife-
ren in de brand gestoken. Het lijkt erop
dat er een pyromaan actief is die er ple-
zier aan beleefd om coniferen in de
brand te steken. Zeker in een droge
periode is een coniferen-brand gevaar-
lijk doordat het vuur kan overslaan op
een nabij gelegen woonhuis. 

Als u een verdachte situatie ziet kunt u
altijd 0900 – 8844 bellen. n

Verkeersproblemen in de regio?

Geen nieuwe weg ten oosten van Geldrop,
ook niet elders in de regio!

Geldrop-Mierlo

Verkeersproblemen oplossen via benuttingmaatregelen
en

verbetering van (Hoogwaardig) Openbaar vervoer!

CCoonniiffeerreennbbrraanndd
iinn  ddee BBoossrraanndd

Rectificatie  ‘De  sterren
van  de  Bron’
In het artikel ‘De sterren van de Bron’
van het wijkblad van maart is een type-
fout geslopen. Zo werd Kolya van Dijk
als een zij aangeduid, dit tot terechte
verontwaardiging van de ouders. Kolya
is natuurlijk een jongen. n

Deel 2 van ons vorig artikel ‘Een zeer
wrange 1 aprilgrap’ wordt wegens
bezwaar van één van de betrokkenen
niet meer gepubliceerd. n


